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До: Г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОбС

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 

Движение 2 Г  във ВТОбС.

Относно: Изпълнение на Проект "Българските общини работят заедно за подобряване 
качеството на атмосферния въздух" по Програма LIFE

Уважаеми г-н Кмете,

Информиран съм от жители на Велико Търново одобрени по горепосочения 
проект за подмяна на отоплотелните им съоражения и уреди с екологични 
такива използващи пелети или газ за неясноти и неуредици относно 
информираността от една страна и графика на реализация от друга.

Затова Г-н Кмете аз Ви питам:

1. В иначе подробния сайт на община Велико Търново, не може да се открие 
актуална информация по реализацията на въпросния проект. На прага сме на 
новия отоплителен сезон, в условията на сериозна енергийна криза, в която 
попаднаха страните членки на Европейския Съюз. Хората са притеснени, при 
това с основание, по какъв начин ще бъде решен проблема с отоплението на 
техните жилища? Ако подмяната по горепосочения проект се отложи във 
времето, хората ще бъдат принудени да търсят алтернативни начини, а 
местната власт е длъжна да ги информира за това.

Настоящото питане е начин хората да бъдат запознати с евентуално 
възникнали проблеми, свързани със забавяне и липса на информация за хода 
на реализацията на проекта.

От ваша страна е задължението въпросната информация да бъде 
своевременно поставена в сайта. Тя да е ясна и изчерпателна. Също така да е 
достатъчно ангажираща.



2. Относно публикувания списък на утвърдените кандидати моля да ме 
информирате по какъв ред и по какъв сгъстен график ще се извърши 
подмяната на отоплителните съоражения. Надявам се до началото на 

отоплителния сезон.

Поемате ли персонален ангажимент по двата пункта на моя въпрос?

Моля за писмен и устен отговор.

20.09.2022Г. 

Велико Търново

С уважение:

А /
имитър 4олаков/


